

Date: 12 November 2024

التاريخ: 12 نوفمبر 2024

Subject: The Board of Directors of Exploration and Production S.A.O.G. approves the Unaudited Financial Statement for the period ended on 30 September 2024 and proposes payment of cash dividends

الموضوع: مجلس إدارة أوكيو للإستكشاف والإنتاج ش.م.ع. يعتمد التتبع المالية غير المدفقه للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024 ويقترح توزيع أرباح نقدية

The Board of Directors of OQ Exploration and Production S.A.O.G. in their meeting held on Tuesday 12 November 2024 reviewed and approved the unaudited financial statements of the Company for the period ended on 30 September 2024.

قام مجلس إدارة شركة أوكيو للإستكشاف والإنتاج ش.م.ع. في اجتماعه الذي عقد يوم الثلاثاء الموافق 12 نوفمبر 2024 بمراجعة واعتماد البيانات المالية غير المدفقه للشركة للفترة المنتهية في 30 سبتمبر 2024.

The Board proposed payment of cash dividends of 7.21 baizas per share, totaling RO 57.675 million.

اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية بمقدار 7.21 بييسة للسهم و بإجمالي 57.675 مليون ريال عماني.

The Annual General Meeting of the Company is planned to be held on the first week of December 2024.

و من المخطط أن يتم عقد الجمعية العامة الإعتيادية للشركة في أول أسبوع من شهر ديسمبر 2024

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

شركة أوكيو للإستكشاف والإنتاج ش.م.ع

أحمد بن سعيد الأركوي الرئيس التنفيذي

OQ Exploration and Production S.A.O.G.
Ahmed Said Al Azkawi
Chief Executive Officer